
Estimadas familias: 
 
Ya estamos en la recta final del curso. A continuación, os enviamos algunas 
propuestas de la AFA: 
 
1-Sala Russafa, que como sabéis tenemos descuento. Si realizáis la compra on-
line tenéis que poner el código de promoción que os facilitaremos por email 
previa petición. 

https://www.salarussafa.es/PROGRAMACION-ESPECTACULOS.html  
 

 
 

https://www.salarussafa.es/PROGRAMACION-ESPECTACULOS.html


 
 
 
 
Jerónimo Cornelles, actor y autor de "cinco minutos" tendrá una 
intervención muy especial en nuestro insitituto. Como antiguo alumno que es, 
será un momento muy emotivo.  El miércoles 17 de abril a las 13h harán un 
ensayo diferente para nuestro alumnado. Si alguna madre o padre quiere estar 
presente en representación de la AFA, o como asistente, que nos mande un 
email a ampavicentferrer@gmail.com o si estáis en el Whatsapp Afa participativa 
podéis decirlo ahí https://chat.whatsapp.com/JKnAvkqafM12LyRXVakBQB y se 
lo comunicaré a la profesora encargada del evento, Ana Carrasco. Estamos 

tod@s invitad@s  
 
 
 
 
 

mailto:ampavicentferrer@gmail.com
https://chat.whatsapp.com/JKnAvkqafM12LyRXVakBQB


2- Mes del libro: desde la comisión de eventos nuestra AFA está preparando "el 
mes del libro" en conmemoración del 23 de abril, día del libro. Más adelante os 
enviaremos un dossier con la programación y actividades planificadas para 
nuestros  hijos e hijas.. La idea es ir consolidándolo en nuestro centro y cada año 

ofrecer la propuesta y mejorarla . Cualquier ayuda o colaboración de las 
familias es bien recibida.  
 
3. Subvención Conselleria para potenciar el valenciano: Para que pidamos 
la subvención necesitamos un grupo de trabajo (de una a más personas) que se 
encargue de gestionar esta petición. Los plazos son del 9 de abril hasta el 22 
de abril. Si estáis interesados enviad un email a ampavicentferrer@gmail.com o 
si estáis en el Whatsapp AFA participativa podéis decirlo 
ahí https://chat.whatsapp.com/JKnAvkqafM12LyRXVakBQB. e intentamos sacar 
tiempo para realizar lo que nos pide y enviarlo. 
 
https://ceice.gva.es/va/web/dgplgm/associacions?fbclid=IwAR02yB_ciP5t
_rJAIt2WL_oZxoVDR2gaf2Vl2ymPRgaoKld_736MPqms1hw_aem_AdkL6d
Ql9OpMKMv-
Z6bKdCKF02a7Uo8Q32H5AubkMeDgp65EJJvKthY85DrnwqUVzFSCIcmH9
fVb1cGn1Rz-lsws 
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4- Mediación: El grupo de mediación se va  a Madrid sobre el 6 u 8 de Mayo. 
Estas familias tendrán que firmar una autorización que los alumnos y 
alumnas repartirán en casa. Están trabajando muy bien y sigo animando a las 
familias a que se involucren en este tipo de actividades tan necesarias en los 
centros educativos como es la mediación, fruto de la 
ley https://dogv.gva.es/portal/ficha_disposicion.jsp?id=26&sig=006957/2014&L=
1&url_lista= 

 

 
5- Escuela madres y padres: Quedan dos jornadas impartidas por la psicóloga 
del Ayuntamiento en donde tratará el consumo de sustancias tóxicas y 
adicciones. Las familias que estaban apuntadas pero no hayan ido aún pueden 
asistir a estas sesiones. Tienen el material del curso por recoger en el instituto. 
Nuestras participación ha sido bajita pero las familias que han podido asistir 
están muy contentas y satisfechas con el curso ya que ofrece pautas de diálogo 
con los adolescentes, gestión de emociones, técnicas de negociación con 
nuestros hijos e hijas, mediación y nociones de medicina para que entendamos 
los comportamientos biológicos y procesos psicológicos que inducen a ciertos 
comportamientos (sueño, ritmos diferentes, episodios de ira, somnolencia, 
pertenencia de grupo,  ....). 
 

 

https://dogv.gva.es/portal/ficha_disposicion.jsp?id=26&sig=006957/2014&L=1&url_lista=
https://dogv.gva.es/portal/ficha_disposicion.jsp?id=26&sig=006957/2014&L=1&url_lista=


6- Agendas escolares: Estarán disponibles las nuevas agendas al finalizar el 
curso. Como no sale publicado el calendario escolar aún, el alumnado solo 
tendrá que poner a mano la fecha de comienzo, la de salida y alguna fiesta local. 
De esta manera tendremos las agendas disponibles en el periodo de 
matriculación e intentaremos que no sobren tantas. Vamos a ver qué tal funciona 
este año así. Os recuerdo que este año contendrá ilustraciones del II Concurso 
de Ilustración AMPA IES San Vicente Ferrer. Son preciosas. Os adjunto un vídeo 
muy bonito que hicimos el año pasado con la mayoría de ellas.. 
 
Enlace para ver el vídeo de las ilustraciones del II CONCURSO AFA IES SAN 
VICENTE FERRER 
 
 
 
7- Proyecto 2024-2025: En Junio trabajaremos propuestas para el año que viene 
para ir dándole forma. Organizaremos varias sesiones para fomentar la máxima 
participación. 
 
 
 
 
8- Consejos de Salud: La idea está desarrollándose paralelamente desde dos 
instituciones: 
 
 
- Consell de Salud de Russafa. Iniciado por la Administración Pública: En 
principio están los centros de salud, asociaciones de vecinos, asociaciones del 
barrio, asociaciones de mayores, AFAs de escuelas e institutos, comercios del 
barrio, ONGs, etc,  Creado en base al decreto 47/2023, de 31 de marzo, del 
Consell, de regulación de los consejos de salud básicos y otros espacios de 
participación en la Comunidat Valenciana (DOGV de 6 de abril de 
2023)   https://dogv.gva.es/datos/2023/04/06/pdf/2023_3591.pdf. Más 
información 
en https://www.iustel.com/diario_del_derecho/noticia.asp?ref_iustel=1232302 

Nosotros, como AFA, también podemos proponer alguna actividad para el 
calendario mensual y también participar en alguna de estas actividades para el 
mes de abril: 

mailto:https://drive.google.com/file/d/1V8CWpc0uL4Exvta0eTvbhhXUupAgjrzF/view?usp=drive_link
mailto:https://drive.google.com/file/d/1V8CWpc0uL4Exvta0eTvbhhXUupAgjrzF/view?usp=drive_link
https://dogv.gva.es/datos/2023/04/06/pdf/2023_3591.pdf
https://www.iustel.com/diario_del_derecho/noticia.asp?ref_iustel=1232302


 
 
 
 
 
 
 



- Asociación Plataforma Per Russafa: Iniciado por el movimiento 

asociativo: en colaboración con asociaciones, comercio, AFA y AMPAS...  
Mañana a las 18h en la Sede de la Plataforma Per Russafa en calle Literato 
Azorren 39 o entrando por el acceso desde el parque Granero. En la Asamblea 
se tratarán cuestiones como (extraído del acta de la última sesión): 
 
- Treballar sobre la soledat no desitjada a partir d'una analisi sobre el nombre de 
gent gran,jove, etc. que viu al barri, però que se sent sola. Diferenciant entre 
viure sola i sentir-se sola. (important la implicació del centre de dia de gent gran). 
- conscienciar sobre el efectes saludables d'una bona alimentació. 
- Una de les preocupacions sortides en el debat va anar vinculada a fer barri, 
sentiment de pertinença degut als procesos de gentrificació i turistificació que 
vivim al barri i que estan vinculats a l'expulsió del veinat del barri. 
- Altra de les propostes va anar encaminada a la renaturalització dels patis 
escolars i a adaptar-los com refugis climàtics. Si bé, es tracta d'una acció difícil 
d'implementar, almenys poder fer un diagnöstic participatiu en tots els agents 
educatius i veinals del barri. 
- Va sortir la proposta de plantejar activitats que impliquen la gent, posant el cos 
en el centre i creant espais de convivència al voltant del menjar. Importância de 
l'ús de l'espai públic en la futura activitat: institut, pati de l'Alejandra Soler..., IES 
san Vicente Ferrer... 
- Circuit temàtic intergeneracional, que reivindique el consum local. Es va parlar 
de cuidar les productores fent-nos cârrec de manera activa de la informació i 
dinamització durant el recorregut. 
- Importância d'atendre l'impacte que tenen les activitats, integrant la part 
emocional. En aquest sentit, ens va resultar interessant plantejar l'activitat en 
positiu per a evitar alimentar l’ansietat climatica. 
com treballem la identitat del barri? 

- Implicar més als col•laboradors en el procés, perquè són part del barri i és una 
manera de fer xarxa. Teixir aliances amb asociacions de València que 
s'enfronten a la turistificació per a tractar d'eixir de la resignació en la que ens 
trobem. Atendre als sectors del barri més exclosos, com els jubilats, és va 
plantejar anar a parlar amb algun/a tècnic/a del centre de jubilats Mantindre el 
contacte amb la Xarxa de gestió comunitária, que treballa per a potenciar la 
gestió d'espais comunitaris en barris de tota València. Parlar amb la gent Una 
manera de treballar la identitat i el sentiment de pertinença és a partir de la 
memòria historica del barri, coneixer-la, per saber d'on partir i buscar elements 
significatius per organizar unes festes populars de barri, però evitant el reclam 
turístic. 
- A més, intentar seduir a altres veins i veïnes i /o membres de les nostres pròpies 
entitats. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Las propuestas de la AFA en esta asamblea están en el correo y la APP. Las 
fechas son un ejemplo y no son reales, forma parte de la propuesta.  
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
De hacerse efectivo ampliaremos más información y solicitaremos ayuda de las 
familias para ponerlo en marcha. 



9- Reforma instituto: No hemos recibido respuesta satisfactoria por parte de la 
Conselleria de Infraestructuras (cambió de componentes con el nuevo gobierno) 
ya que nos contestaron que están muy ocupados y que esta vez no nos recibirán 
y que nos pongamos en contacto con otras administraciones. Se está estudiando 
desde la comisión de la Reforma/reposición iniciar acciones de concienciación 
de las familias y comunidad educativa en general y de acciones reivindicativas 
ante los organismos oficiales. Tenemos el apoyo del sindicato de estudiantes:  
 
https://www.instagram.com/reel/C489kMKttsi/?igsh=MTRpYjFjbXFyc2xqag==    
   
https://castellonplaza.com/mas-de-40-obras-educativas-en-22-municipios-la-
gonzalo-anaya-exige-educacion-de-calidad   
 
https://www.levante-emv.com/comunitat-valenciana/2024/03/26/cientos-
familias-12-municipios-protestan-obras-colegios-cayendo-
99993328.html?amp;utm_campaign=sus_matinal&amp;utm_content=web&amp
;utm_medium=email 
 
Sería muy interesante que siguiésemos las redes sociales creadas para este fin:  
 
https://www.instagram.com/renovacio_ies_santvicentferrer?utm_source=ig_web
_button_share_sheet&igsh=ZDNlZDc0MzIxNw==   
     
PINCHA AQUÍ PARA ENTRAR EN EL INSTAGRAM DE LA REFORMA DEL 
INSTITUTO 
 

 
 
 
presidenta de la AFA junto al profesorado frente al Palau de la Generalitat 
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El profesorado del IES San Vicente Ferrer impulsando la renovación. 

 
Hacemos frente común colaborando 



10- Russafira está preparando una nueva edición y el organizador nos ha 
invitado de nuevo. Es una nueva oportunidad para exponer nuestra 
reivindicación de reforma, bien organizando algún taller, mesa informativa o 
venta para viaje de fin de curso. Si estáis interesados en organizar este acto 
enviad un email a ampavicentferrer@gmail.com o si estáis en el Whatsapp AFA 
participativa podéis decirlo ahí : 
https://chat.whatsapp.com/JKnAvkqafM12LyRXVakBQB. 
e intentamos sacar tiempo para coordinarlo. 
 
 
11 - Seguimos presentes en Consejos Escolares del Centro, mediación, 
departamento de orientación o Comisiones y en diálogos con el 
profesorado y el equipo directivo, atención a las familias, gestión de 
extraescolares.... 
 
Cualquier duda o pregunta no dudéis en poneros en contacto con la AFA. Si es 
necesario realizaremos entrevistas personales o una asamblea si lo solicitáis. 
 

Un saludo y muchas gracias por estar ahí  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:ampavicentferrer@gmail.com
https://chat.whatsapp.com/JKnAvkqafM12LyRXVakBQB


Estimades famílies: 
 
Ja estem en la recta final del curs. A continuació, us enviem algunes 
propostes de l'AFA: 
 
1-Sala Russafa, que com sabeu tenim descompte. Si realitzeu la compra en 
línia heu de posar el codi de promoció que us facilitarem per email prèvia 
petició. 
https://www.salarussafa.es/programacion-espectaculos.html  
 
 
 
 

 
 
 
Jerónimo Cornelles, actor i autor de "cinc minuts" tindrà una intervenció 
molt especial en el nostre insitituto. Com a antic alumne que és, serà un 
moment molt emotiu. El dimecres 17 d'abril a les 13h faran un assaig 
diferent per al nostre alumnat. Si alguna mare o pare vol ser present en 
representació de l'AFA, o com a assistent, que ens envie un email a 
ampavicentferrer@gmail.com o si esteu en el Whatsapp Afa participativa 
podeu dir-ho ací https://chat.whatsapp.com/jknavkqafm12lyrxvakbqb i li ho 
comunicaré a la professora encarregada de l'esdeveniment, Ana Carrasco. 
Estem tod@s invitad@s  
 
 



2- Mes del llibre: des de la comissió d'esdeveniments la nostra AFA està 
preparant "el mes del llibre" en commemoració del 23 d'abril, dia del llibre. 
Més endavant us enviarem un dossier amb la programació i activitats 
planificades per als nostres fills i filles.. La idea és anar consolidant-ho en 
el nostre centre i cada any oferir la proposta i millorar-la . Qualsevol ajuda 
o col·laboració de les famílies és ben rebuda.  
 
3. Subvenció Conselleria per a potenciar el valencià: Perquè demanem la 
subvenció necessitem un grup de treball (d'una a més persones) que 
s'encarregue de gestionar esta petició. Els terminis són del 9 d'abril fins al 
22 d'abril. Si esteu interessats envieu un email a 
ampavicentferrer@gmail.com o si esteu en el Whatsapp AFA participativa 
podeu dir-ho ací https://chat.whatsapp.com/jknavkqafm12lyrxvakbqb. i 
intentem traure temps per a realitzar el que ens demana i enviar-ho. 
 
https://ceice.gva.es/va/web/dgplgm/associacions?fbclid=iwar02yb_cip5t_r
jait2wl_ozxovdr2gaf2vl2ymprgaokld_736mpqms1hw_aem_adkl6dql9opmk
mv-
z6bkdckf02a7uo8q32h5aubkmedgp65ejjvkthy85drnwquvzfscicmh9fvb1cg
n1rz-lsws 
 
 4- Mediació: El grup de mediació se'n va  a Madrid sobre el 6 o 8 de Maig. 
Estes famílies hauran de firmar una autorització que els alumnes i alumnes 
repartiran a casa. Estan treballant molt bé i continue animant a les famílies 
al fet que s'involucren en esta mena d'activitats tan necessàries en els 
centres educatius com és la mediació, fruit de la llei  
 
https://dogv.gva.es/portal/ficha_disposicion.jsp?id=26&sig=006957/2014&l
=1&url_lista= 
 
5- Escola mares i pares: Queden dos jornades impartides per la psicòloga 
de l'Ajuntament on tractarà el consum de substàncies tòxiques i 
addiccions. Les famílies que estaven apuntades però no hagen anat encara 
poden assistir a estes sessions. Tenen el material del curs per arreplegar 
en l'institut. Les nostres participació ha sigut baixeta però les famílies que 
han pogut assistir estan molt contentes i satisfetes amb el curs ja que 
oferix pautes de diàleg amb els adolescents, gestió d'emocions, tècniques 
de negociació amb els nostres fills i filles, mediació i nocions de medicina 
perquè entenguem els comportaments biològics i processos psicològics 
que induïxen a uns certs comportaments (somni, ritmes diferents, episodis 
d'ira, somnolència, pertinença de grup, ....). 

https://ceice.gva.es/va/web/dgplgm/associacions?fbclid=iwar02yb_cip5t_rjait2wl_ozxovdr2gaf2vl2ymprgaokld_736mpqms1hw_aem_adkl6dql9opmkmv-z6bkdckf02a7uo8q32h5aubkmedgp65ejjvkthy85drnwquvzfscicmh9fvb1cgn1rz-lsws
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https://ceice.gva.es/va/web/dgplgm/associacions?fbclid=iwar02yb_cip5t_rjait2wl_ozxovdr2gaf2vl2ymprgaokld_736mpqms1hw_aem_adkl6dql9opmkmv-z6bkdckf02a7uo8q32h5aubkmedgp65ejjvkthy85drnwquvzfscicmh9fvb1cgn1rz-lsws
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https://dogv.gva.es/portal/ficha_disposicion.jsp?id=26&sig=006957/2014&l=1&url_lista=
https://dogv.gva.es/portal/ficha_disposicion.jsp?id=26&sig=006957/2014&l=1&url_lista=


 
  
6- Agendes escolars: Estaran disponibles les noves agendes en finalitzar 
el curs. Com no ix publicat el calendari escolar encara, l'alumnat només 
haurà de posar a mà la data de començament, la d'eixida i alguna festa 
local. D'esta manera tindrem les agendes disponibles en el període de 
matriculació i intentarem que no sobren tantes. Veurem què tal funciona 
enguany així. Us recorde que enguany contindrà il·lustracions de l'II 
Concurs d'Il·lustració AMPA IES Sant Vicent Ferrer. Són precioses. Us 
adjunte un vídeo molt bonic que vam fer l'any passat amb la majoria d'elles.. 
 
Enllaç per a veure el vídeo de les il·lustracions de l'II CONCURS AFA IES 
SANT VICENT FERRER 
 
 
7- Projecte 2024-2025: Al juny treballarem propostes per a l'any que ve per 
a anar donant-li forma. Organitzarem diverses sessions per a fomentar la 
màxima participació. 
 
 
8- Consells de Salut: La idea està desenvolupant-se paral·lelament des de 
dos institucions: 
 
 
- Consell de Salut de Russafa. Iniciat per l'Administració Pública: En 
principi estan els centres de salut, associacions de veïns, associacions del 
barri, associacions de majors, AFAs d'escoles i instituts, comerços del 
barri, ONGs, etc, Creat sobre la base del decret 47/2023, de 31 de març, del 
Consell, de regulació dels consells de salut bàsics i altres espais de 
participació en la Comunidat Valenciana (DOGV de 6 d'abril de 2023) 
https://dogv.gva.es/datos/2023/04/06/pdf/2023_3591.pdf. Més informació en 
https://www.iustel.com/diario_del_derecho/noticia.asp?ref_iustel=1232302 
Nosaltres, com AFA, també podem proposar alguna activitat per al 
calendari mensual i també participar en alguna d'estes activitats per al mes 
d'abril: 
 
 
- Associació Plataforma Per Russafa: Iniciat pel moviment associatiu: en 
col·laboració amb associacions, comerç, AFA i AMPAS...  

mailto:https://drive.google.com/file/d/1V8CWpc0uL4Exvta0eTvbhhXUupAgjrzF/view?usp=drive_link
mailto:https://drive.google.com/file/d/1V8CWpc0uL4Exvta0eTvbhhXUupAgjrzF/view?usp=drive_link


Demà a les 18h en la Seu de la Plataforma Per Russafa en carrer Literat 
Azorren 39 o entrant per l'accés des del parc Granero. En l'Assemblea es 
tractaran qüestions com (extret de l'acta de l'última sessió): 
 
- Treballar sobre la soledat no desitjada a partir d'una analisi sobre el nom 
de gent gran,jove, etc. que viu al barri, però que se sent sola. Diferenciant 
entre viure sola i sentir-se sola. (important la implicació del centre de dia 
de gent gran). 
- conscienciar sobre l'efectes saludables d'una bona alimentació. 
- Una dels preocupacions sortides en el debat va anar vinculada a fer barri, 
sentiment de pertinença degut als processos de gentrificació i turistificació 
que vivim al barri i que estan vinculats a l'expulsió del veinat del barri. 
- Altra dels propals va anar encaminada a la renaturalització dels patis 
escolars i a adaptar-els com refugis climàtics. Si bé, és tracta d'una acció 
difícil d'implementar, almenys poder fer un diagnöstic participatiu en tots 
els agents educatius i veinals del barri. 
- Va sortir la proposta de plantejar activitats que impliquen la gent, posant 
el cos en el centre i creant espais de convivència al voltant del menjar. 
Importância de l'ús de l'espai públic en la futura activitat: institut, pati de 
l'Alejandra Soler..., IES sant Vicente Ferrer... 
- Circuit temàtic intergeneracional, que reivindique el consum local. És va 
parlar de cuidar els productors fent-ens cârrec de manera activa de la 
informació i dinamització durant el recorregut. 
- Importância d'atendre l'impacte que tenen els activitats, integrant la part 
emocional. En aquest sentit, ens va resultar interessant plantejar l'activitat 
en positiu per a evitar alimentar l’ansietat climatica. 
com treballem la identitat del barri? 
- Implicar més als col•laboradors en el procés, perquè són part del barri i 
és una manera de fer xarxa. Teixir aliances amb asociacions de València 
que s'enfronten a la turistificació per a tractar d'eixir de la resignació en la 
qual ens trobem. Atendre als sectors del barri més exclosos, com els 
jubilats, és va plantejar anar a parlar amb algun/a tècnic/a del centre de 
jubilats Mantindre el contacte amb la Xarxa de gestió comunitária, que 
treballa per a potenciar la gestió d'espais comunitaris en barris de tota 
València. Parlar amb la gent Una manera de treballar la identitat i el 
sentiment de pertinença és a partir de la memòria historica del barri, 
coneixer-la, per saber d'on partir i buscar elements significatius per 
organitzar unixes festes populars de barri, però evitant el reclam turístic. 
- A més, intentar seduir a altres veins i veïnes i /o membres dels nostres 
pròpies entitats. 
 
 
Les propostes de l'AFA en esta assemblea estan en el correu i l'APP. Les 
dates són un exemple i no són reals, forma part de la proposta.  
 
 
 Si es fes efectiu ampliarem més informació i sol·licitarem ajuda de les 
famílies per a posar-ho en marxa. 
 



9- Reforma institut: No hem rebut resposta satisfactòria per part de la 
Conselleria d'Infraestructures (va canviar de components amb el nou 
govern) ja que ens van contestar que estan molt ocupats i que esta vegada 
no ens rebran i que ens posem en contacte amb altres administracions. 
S'està estudiant des de la comissió de la Reforma/reposició iniciar accions 
de conscienciació de les famílies i comunitat educativa en general i 
d'accions reivindicatives davant els organismes oficials. Tenim el suport 
del sindicat d'estudiants:  
 
https://www.instagram.com/reel/c489kmkttsi/?igsh=mtrpyjfjbxfyc2xqag==  
 
https://www.levante-emv.com/comunitat-valenciana/2024/03/26/cientos-
familias-12-municipios-protestan-obras-colegios-cayendo-
99993328.html?amp;utm_campaign=els 
seus_matinal&amp;utm_content=web&amp;utm_medium=email 
 
Seria molt interessant que seguírem les xarxes socials creades per a este 
fi:  
 
https://www.instagram.com/renovacio_ies_santvicentferrer?utm_source=i
g_web_button_share_sheet&igsh=zdnlzdc0mzixnw==  
 
10- Russafira està preparant una nova edició i l'organitzador ens ha 
convidat de nou. És una nova oportunitat per a exposar la nostra 
reivindicació de reforma, bé organitzant algun taller, taula informativa o 
venda per a viatge de fi de curs. Si esteu interessats a organitzar este acte 
envieu un email a ampavicentferrer@gmail.com o si esteu en el Whatsapp 
AFA participativa podeu dir-ho ací : 
 
mailto:https://chat.whatsapp.com/jknavkqafm12lyrxvakbqb. 
 
11 - Seguim presents en Consells Escolars del Centre, mediació, 
departament d'orientació o Comissions i en diàlegs amb el professorat i 
l'equip directiu, atenció a les famílies, gestió d'extraescolars.... 
 
Qualsevol dubte o pregunta no dubteu a posar-vos en contacte amb l'AFA. 
Si és necessari realitzarem entrevistes personals o una assemblea si ho 
sol·liciteu. 
 
Una salutació i moltes gràcies per ser ací 
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